

## From the Principal's Desk

**April** 2024

This month I am using this space to provide you with some very important changes in practices to occur over the next several months.

- 1. In quarter 3, we will be changing the reporting of student progress to be more in keeping with other schools including CBS. We will be sharing grades and attendance only in the print-out you will receive on April 8th. Because we have just recently completed parent/teacher conferences, we will only be contacting parents whose students are having some difficulty in 1 or more subjects. This contact will begin on Sunday, March 31st. Teachers will also provide you with strategies they will implement to assist these students in acquiring the necessary skills they need to successfully move into the next grade.
- 2. Last year during registration we added classes to accommodate the interest parents showed in attending our school. In some cases, it caused issues with uniform and book availability. This year we have created a finite number of classes for each grade. Once we reach the maximum number we will close admissions for that grade. This new policy requires you to reregister your child(ren) for next year to ensure a seat as we will not increase the maximum number of students per grade for anyone. Therefore, please call and reserve a space as we move into quarter 4. If you have not done so by June 1st we cannot guarantee that your child(ren) will be admitted for the 24-25 school year.
- 3. The management has made a change in the fee payment structure for the 24-25 school year. This change is following a directive from the ministry and affects all private schools in Kuwait. We will now have 3 payment dates instead of 5 - September, January, and April. However, we would encourage you to make monthly installments to be easier on your pocketbook and enable you to stay abreast of your fee payments.

By sharing these updates early, we do hope the changes outlined above will be seamless.

Ms. Charmaine





#### Registration

Registration continues for the 24-25 academic year. Do let your friends, family and colleagues know that we are now accepting students from PreK to grade 6. Remember that there are discounts for referrals.

#### Fee Payment

It is imperative that your fee payments be brought in line with the payment structure presented to you at the time of (re)registration. Please make every effort to make the necessary payments. It is important to note that we cannot promote students in our system until their tuition is paid in full.

#### Ramadan

Ramadan timing continues until April 9th at which time we will begin our Eid-A-Fitr holiday currently scheduled for April 10-13 inclusive. School will reconvene on Sunday, April 14th at which time we will revert to our regular school day with it starting 7:30 for all students and dismissing at 12:30 for PreK-KG1 and 1:30 for KG2-Grade 5 students. We will keep you posted should a change be made to the EID-Al-Fitr holiday dates.

#### Girgian

Thanks to everyone who generously sent gifts and treats to celebrate Girgian. The students and staff had a great time.

#### DAS Cares

When we return from the Spring Break we will again this year take up a collection of food for people in need. We will distribute the food to workers and maids in our neighbourhood. We would ask that every student bring a nonperishable item to place in the boxes that will be kept in the front atrium. Collection will begin on Monday, April 1st and end on Sunday, April 7th. Packets will be distributed on Monday, April 8th.

### Earth Day

We will be celebrating Earth Day in classrooms and around the school on April 22<sup>nd</sup> with a variety of activities to enhance our school and surroundings. This event is for students only.



#### Spring Fling

This will be the final concert to showcase the talents and skills of our students. It will be held in the auditorium on April 30th. Details closer to the date will follow.

#### Attendance

Please do your best to have your children attend every day as we enter the last quarter. We still have many skills and concepts left to teach. As we all know, attendance is a pivotal part of student success.

#### Perfect Attendance

Congratulations to the students below who attained a perfect attendance record for the month of February. We appreciate your efforts and are proud of your achievement.

Jumanah Mohamm	nad Pre KG	Abdullah Mohammac	Gr 1D
Afnan Nader	KG 1C	Fahad Sultan	Gr 1D
Asser Ramy	KG 2B	Deem Mohammad	Gr 1D
Rahaf Meshal	KG 2C	Mariam Eissa	Gr 1D
Mazeen Negm	KG 2C	Muslat Lafi	Gr 2A
Shereen Hassan	KG 2C	Mohyeldin Tarek	Gr 2A
Miracle Malak	KG 2E	Adam Negm	Gr 2B
Abdullah Mubarak	Gr 1A	Saud Ali	Gr 2B
Fahad Rashed	Gr 1A	Taraf Meshal	Gr 2B
Leen Mohammad	Gr 1A	Ahmad Talaq	Gr 2C
Omar Mubarak	Gr 1A	Ayesha Abdullah	Gr 2D
Salman Matar	Gr 1A	Fouzeyah Saud	Gr 2D
Abdullah Hassan	Gr 1B	Ahmad Saud	Gr 3A
Sedra Ahmad	Gr 1B	Mohammad Muhanno	Gr 3A
Toleen Wael	Gr 1B	Mohammad Mishaal	Gr 4A
	Abdulaziz Salem	Gr 1D	



# **Upcoming Events:**

Mar. 31 - School Resumes, 9am

Mar. 31 - Apr. 4 - At Risk Calls Home

Apr. 8 - Reports Go Home

Apr. 9 - Ramadan Ends

Apr. 10 - 13 Eid-Al-Fitr Holiday

Apr. 14 - School Resumes, 7:30am

Apr. 22 - Earth Day

Apr. 30 - Spring Fling



# Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!

أبر بل 2024



هذا الشهر سأستخدم هذه المساحة لإبلاغكم ببعض التغييرات المهمة جدا ً في بعض الأمور التي ستحدث خلال الشهر القليلة القادمة

- 1. في الربع الثالث، سنقوم بتغيير التقارير الخاصة بدرجات الطلاب لتكون مواكبة للمدارس الآخرى بما فيها المدرسة الكندية، سنقوم بمشاركة الدرجات والحضور فقط في النسخة المطبوعة التي ستتلقاها في 8 أبريل. نظراً لأننا انتهينا مؤخراً من اجتماعات أولياء الأمور/ المعلمين، فسوف نتواصل فقط مع أولياء الأمور الذين يواجه ابنائهم بعض الصعوبات في مادة واحدة أو اكثر. ستبدأ هذه الإتصالات يوم الأحد 31 مارس. سيزودك المعلمون أيضاً بالاستراتيجيات التي سينفذونها لمساعدة هؤلاء الطلاب في اكتساب المهارات الضرورية التي يحتاجونها للانتقال بنجاح للصف التالي.
- 2. في العام الماضي أثناء التسجيل أضفنا فصولاً دراسية لاستيعاب الاهتمام الذي أبداه أولياء الأمور بالالتحاق بمدرستنا. وهذا ما تسبب في حدوث بعض المشكلات بما يتعلق بتوفر الزي المدرسي والكتب. قمنا هذه السنة بإنشاء عدد محدود من الصفوف لكل فصل دراسي. وبمجرد وصولنا إلى الحد الأقصى للعدد، سيغلق باب القبول لهذا الصف. تتطلب هذه السياسة الجديدة منك إعادة تسجيل طفلك (أطفالك) للعام المقبل لضمان الحصول على مقعد لأننا لن نقوم بزيادة الحد الأقصى لعدد الطلاب في كل صف لأي شخص. لذلك، يرجى التواصل معنا وحجز مقعد في الفترة القادمة. إذا لم تقم بذلك بحلول الأول من يونيو، فلا يمكننا ضمان قبول طفلك (أطفالك) للعام الدراسي 24-25.
- 3. قامت الإدارة بإجراء تغيير في السياسة المالية للعام الدراسي 24-25. يأتي هذا التغيير بناءً على توجيهات الوزارة ويسري على جميع المدارس الخاصة في الكويت. سيكون لدينا الآن 3 دفعات بدلاً من 5 – سبتمبر، يناير و أبريل. ومع ذلك، فإننا نشجعك على دفع أقساط شهرية ليكون التسديد أسهل لك وتمكنك من مواكبة دفعات الرسوم الخاصة بك.

ومن خلال مشاركة هذه التحديثات مبكراً، نأمل أن تكون التغييرات الموضحة أعلاه أسهل. الأستاذة شارمين



## التسجيل

التسجيل مستمر للعام الدراسي 24-25. أخبر أصدقاءك وعائلتك وزملائك بأننا نقبل الآن الطلاب من مرحلة الحضانة حتى الصف السادس. وتذكر أن هناك خصومات على التزكية.

## دفع الرسوم

من الضروري أن تتماشى دفعات الرسوم الخاصة بك مع السياسة المالية المقدمة لك في وقت (إعادة ) التسجيل. يرجى بذل جهدك لتسديد الدفعات اللازمة. من المهم أن نلاحظ أنه لا يمكننا إعادة تسجيل الطلاب في نظامنا حتى يتم دفع رسومهم الدراسية بالكامل.

#### رمضان

يستمر توقيت رمضان حتى 9 أبريل، حيث سنبدأ عطلة عيد الفطر المقررة حالياً في الفترة من 10 إلى 13 أبريل. ستسأنف المدرسة يوم الأحد 14 أبريل، وفي ذلك الوقت سنعود إلى يومنا الدراسي المعتاد حيث يبدأ الساعة 7:30 لجميع الطلاب ويغادر طلاب مرحلة الحضانة ورياض الأطفال المستوى الأول الساعة 12:30 والساعة 1:30 لطلاب رياض الأطفال المستوى الثاني حتى الصف الخامس. سنبقيكم على اطلاع في حال حدوث أي تغيير في مواعيد عطلة عيد الفطر.

## القرقيعان

شكراً لكل من أرسل الهدايا والحلويات بسخاء للاحتفال بالقر قيعان. قضى الطلاب والموظفون وقتاً

# دار السلام تهتم

عندما نعود من عطلة الربيع، سنجمع مرة أخرى هذا العام مجموعة من المواد الغذائية للأشخاص المحتاجين. سنقوم بتوزيع الطعام على العمال والعاملات في منطقتنا. نطلب من كل طالب إحضار شيء غير قابل للتلف لوضعه في الصناديق التي سيتم الاحتفاظ بها في الردهة الأمامية. سيبدأ التجميع يوم الأثنين 1 أبريل وينتهي يوم الأحد 7 أبريل. سيتم توزيع الحزم يوم الأثنين 8 أبريل.

# يوم الأرض

سنحتفل بيوم الأرض في الفصول الدراسية في المدرسة يوم 22 أبريل من خلال مجموعة متنوعة من الأنشطة لتنمية مدر ستنا والمناطق المحيطة بها. وسيكون هذا الحدث مخصص للطلاب فقط.

# الاحتفال بالربيع

سيكون هذا الحفل الأخير لعرض مواهب ومهارات طلابنا. سيقام في مسرح المدرسة يوم 30 أبريل. وسنو افيكم بالتفاصيل قريباً.



#### الحضور

يرجى بذل قصارى جهدك للالتزام بحضور أطفالك كل يوم مع دخولنا للربع الأخير. لا يزال لدينا العديد من المهارات والمفاهيم المتبقية للتدريس. كما نعلم جميعاً، يعد الحضور جزءاً محورياً من نجاح الطالب

## الحضور المثالى

تهانينا للطلاب المذكورة أسماءهم أدناه الذين حققوا حضوراً مثالياً لشهر فبراير. نقدر جهودكم ونفتخر

Pre KG	جمانة محمد	Gr 1D	عبدالله محمد
KG 1C	أفنان نادر	Gr 1D	فهد سلطان
K <i>G</i> 2B	آسر رامي	Gr 1D	ديم محمد
KG 2C	رهف مشعل	Gr 1D	مریم عیسی
KG 2C	مازن نجم	Gr 2A	مسلط لافي
KG 2C	شيرين حسن	Gr 2A	محي الدين طارق
KG 2E	ميركل ملاك	Gr 2B	آدم نجم
Gr 1A	عبدالله مبارك	Gr 2B	سعود علي
Gr 1A	فهد راشد	Gr 2B	ترف مشعل
Gr 1A	لين محمد	Gr 2C	أحمد طلق
Gr 1A	عمر مبارك	Gr 2D	عايشة عبدالله
Gr 1A	سلمان مطر	Gr 2D	فوزية سعود
Gr 1B	عبدالله حسن	Gr 3A	أحمد سعود
Gr 1B	سيدرة أحمد	Gr 3A	محمد مهنا
Gr 1B	تولين وائل	Gr 4A	محمد مشعل
	Gr 1D	عبدالعزيز سالم	

## الأحداث القادمة

مارس 31- بدء الدوام المدرسي 9 صباحاً

مارس 31- أبريل 4 التواصل مع أولياء أمور الطلاب المعرضين للتأخر دراسيأ

أبريل 8- توزيع تقارير الدرجات

أبريل 9- أخر يوم رمضان

أبريل 10- 13- إجازة عيد الفطر

أبريل 14- العودة للدوام المدرسي 7:30 صباحاً

أبريل 22- يوم الأرض

أبريل 30- احتفال الربيع



تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيديو الخاصة بنا!

